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Referat af bestyrelsesmøde i Vestegnens Rideklub 

tirsdag, den 12. december 2023  

Tid  Tirsdag d. 12. december 2023, kl. 19-21:30 

Sted  VER 

Deltagere  Heidi Brinkbæk, Annie Baare, Jette Jeurissen Bonne, Anette 
Skovly Jensen, June Nielsen og Frederikke Hoffmann-Timmol. 
Sisse Østberg 

Afbud    

Referent  Frederikke Hoffmann-Timmol 

 

 B/D/I  
Beslutning/  

drøftelse/info 

Dagsordenspunkterne 



   Mødet var indkaldt med følgende dagsorden:  

1. Godkendelse af dagsorden  

2. Godkendelse af referat fra sidste bestyrelsesmøde  

3. Status fra udvalgene  

- Drifts-/personaleudvalg 
- Materiale-, Anlægs og Facilitetsudvalg (MAF) 
- Rideskoledriftsudvalg (RDU) 
- Stævne- og muleposeudvalg (SMU) 
- Aktivitetsudvalg 
- Juniorudvalg 
- Undervisningsudvalg 
- Sponsor- og Legatudvalg (SLU) 
 

4. Punkter fra sidste referat  

- Valg af Elaftale 

- Status forsikringstilbud 

- Igangsætning af CHR proces 

- Udvalgsoversigt 

5. Emner til beslutning (åbne/lukkede punkter) 

6. Status økonomi  

7. Eventuelt  

 

 



1+2 B Dagsorden er godkendt 
 
Referatet er godkendt.  

3 D/I Status fra udvalgene: 
 
Rideskoledriftsudvalget: 
June skal have møde med Anders.   
 
Undervisningsudvalget:  
Dressurkursus med Mette Riisager er på vej. Muligvis i februar/marts 
måned.  
 
Juniorudvalget:  
Der vil blive afholdt et nyt møde i januar. Dato kommer senere.  
 
Aktivitetsudvalg: 
Der vil blive afholdt arrangement med gratis glögg og æbleskiver 
d.21/12-2023 kl. 17.  
 
Der vil blive afholdt fastelavn d. 11/2-2024 med tøndeslagning og 
hesteshow med privatheste.  
Til sponsorudvalget: Hør Kvickly om bidrag til fastelavnsboller. 
 
Arrangement for børn under 18 år i september.  
 
Anders står for Nytårskur d. 31/12 kl. 13.  
 
Stævneudvalg og Muleposen: 
Ansøgning om udendørssæsonen er blevet sendt. 
Alle stævner skal kigges på ift. de nye regler fra DRF.  

 
Rigtig fin omsætning i Muleposen til springstævnet. ca. 6000 kr.  
Der skal indkøbes Ikea-glas, hvor der skal skrives “VER” på 



glassene, og de skal ‘brændes’ i ovnen.  
 
 
Sponsor- og legatudvalget: 
Hør Kvickly om bidrag til fastelavnsboller til fastelavnsarrangementet 
d. 11/2. Annie vil undersøge nærmere, hvordan man kan søge hos 
diverse fonde.  
 
Driftsudvalget: 
Der har været møde med personalet: Anders, Nataline og Vlad.  
 
MAF udvalget: 
Michael skal indhente tilbud på en ny/brugt traktor. 
Annie beder Michael om at undersøge et tilbud til LED lamper i 
begge ridehuse.  

4 B 4.Punkter fra sidste referat  

- Valg af Elaftale. 

Sisse har lukket en elaftale uden de helt store udsving hos Ørstad 
på et rigtig billigt tidspunkt. 1kwt på ca. 2,40kr.  

- Status forsikringstilbud 

Sisse har forsøgt at få et tilbud på forsikring. Det er dog ikke 
lykkedes. Pt. har vi forsikring hos TRYG. Jette vil høre kollegas 
mand, der arbejder med erhvervsforsikringer, om ny forsikring.  

- Igangsætning af CHR proces 

Nataline skriver ud til pensionærerne, om at de skal opbevare 
deres pas i deres skabe. Derudover skal pensionærer skrive deres 
kode til deres skabe til Nataline.  

- Udvalgsoversigt 

Vi skal være sikre på at oplysninger om udvalgene er korrekte. Så 
det skal der tjekkes op på.  



5 I Status økonomi  

Saldobalancen og likviditeten er flot.  

6 D 7. Eventuelt  

- Ønske om et tørrestativ til bl.a. underlag og en glemmekasse.  

- Klubben vægter god dyrevelfærd højt. Der skal laves et opslag 

på VERs facebook side om de etiske regler (udstyr, ridning osv.) 
June tager fat i Anders og Annie tager fat i undervisere og 
fortæller, at vi på VER forventer, at disse etiske regler bliver 
overholdt.  

- Sisse sender mail ud ang. nuværende ventelister. Skal drøftes 
på næste bestyrelsesmøde.  

- Ønske om at indføre fordel for efterskole tilbagekomst på 
venteliste for rideskoleryttere, ala den der er for pensionærer.  

 


